
Hakemus	maanvuokrasta	vapautumisesta	15	vuodeksi	
	
Arvoisa	vapaa-ajanlautakunta.	Vantaan	Jalkapalloseura	hakee	teiltä	vapautusta	Vantaankoskella	
sijaitsevan	vuokra-alueensa	vapauttamisesta	maanvuokrasta	15	vuodeksi.	
	
Perustelemme	hakemustamme	seuraavasti:	
	

- Vantaan	Jalkapalloseura	on	tehnyt	poikkeuksellisen	investoinnin	lasten	ja	nuorten	
liikuntaolosuhteiden	kehittämiseksi	vuokra-alueeseen	kohdistuvan	hallihankkeen	myötä.	
Hallihankkeen	arvioitu	kustannus	on	n.	1	000	000	euroa.	

- Samalla	koulujen	ja	päiväkotien	liikuntaolosuhteet	Vantaankosken	alueella	harppaavat	
täysin	uudelle	tasolle.	Päiväkodit	ja	koulut	voivat	voimassa	olevan	vuokrasopimuksessa	
sovitun	mukaisesti	liikkua	hallissa	maksutta.	

- Myös	vantaalaisten	liikuntaolosuhde	lisääntyy	yhdellä	sisäliikuntapaikalla,	sillä	hallissa	
järjestetään	terveys-	ja	kuntoliikuntatapahtumia	kaikille	liikkumisesta	kiinnostuneille.	

	
	
VJS-hallituksen	puolesta,	
	
	
Veli-Matti	Yli-Rinne	
Toiminnanjohtaja	
Vantaan	Jalkapalloseura	
P.	0505513141	
@.	veli-matti.yli-rinne@vjs.fi	
	




